
 

 

 

 

 

Zápis ze zasedání vědecké rady 

Fakulta podnikohospodářské VŠE v Praze, 

které se uskutečnilo  dne 12. prosince 2007 
 

 

 

Program: 

 

1. Zahájení  

- prof. Ing. Jaromír Veber, CSc. 

 

2. Habilitační řízení RNDr. Ing. Hany Scholleové, Ph.D. 

- prof. Ing. Jiří Fotr, CSc. 

 

3. Habilitační řízení JUDr. Ing. Radka Nováka, CSc. 

- prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc. 

 

4. Různé 

 

5. Závěr 

 

 

 

 

Materiály k projednávaným bodům obdrželi členové vědecké rady společně s pozvánkou na 

jednání. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad 1) Zahájení 

 

Děkan fakulty přivítal přítomné a pozval všechny členy vědecké rady na příští zasedání 

19.března 2008 od 9.30 hodin v míst. č. 438RB. 

 

 

Ad 2) Habilitační řízení paní RNDr. Ing. Hany Scholleové, Ph.D., obor podniková ekonomika 

a management 

 

Na základě usnesení Vědecké rady Fakulty podnikohospodářské VŠE v Praze byla dne 

10.10.2007 schválena komise pro habilitační řízení v tomto složení: 

 

Předseda: prof. Ing. Jiří Fotr, CSc. 

                katedra managementu 

                Fakulta podnikohospodářská 

                VŠE v Praze 

 

Členové: prof. Ing. Ivan Jáč, DrSc. 

                katedra podnikové ekonomiky  

                Hospodářská fakulta                 

                Technická univerzita Liberec   

                

               prof. Ing. Miloš Mařík, CSc. 

               katedra podnikových financí a oceňování 

               Fakulta financí a účetnictví 

               VŠE v Praze 

 

               prof. Ing. Oldřich Starý, CSc. 

               katedra ekonomiky, manažerství a humanitních věd 

               Fakulta elektrotechnická 

               ČVUT Praha 

 

               Ing. Miroslav Špaček, MBA 

               Cayman Pharma, a.s. 

                  

                  Po prostudování potřebných dokladů komise konstatovala, že jí byly předloženy 

všechny doklady požadované podle zákona o vysokých školách č. 111/1998 Sb. i podle 

kriterií uplatňovaných při habilitačním řízení na VŠE, podklady jsou úplné a splňují 

požadavky  uvedeného zákona i požadavky kritérií habilitačního řízení na VŠE.   

 

O oponentské posudky byli požádání tito odborníci: 

- prof. Ing. Karel Macík, CSc. 

   Ústav řízení a ekonomiky podniku 

   Fakulta strojní, ČVUT Praha 

 

-  prof. Ing. Oldřich Starý, CSc. 

   katedra ekonomiky, manažerství a humanitních věd 

   Fakulta elektrotechnická, ČVUT Praha   

 

 



- doc. Ing. Petr Marek, CSc. 

   katedra podnikových financí a oceňování 

   Fakulta financí a účetnictví, VŠE Praha 

 

Komise se seznámila s posudky a konstatovala, že všechny jsou kladné a doporučující. 

Hodnotí předloženou práci „Hodnota flexibility – reálné opce“ jako přínosnou pro dané téma, 

přinášející nové poznatky v dané oblasti a využitelnou v praktické aplikaci. Autorka prokázala 

schopnost samostatné vědeckovýzkumné práce a výsledky habilitační práce jsou využitelné 

jak pro pedagogické účely, tak pro  potřeby současné podnikové praxe. Doporučují proto, aby 

po úspěšném habilitačním řízení byla RNDr. Ing. Haně Scholleové, Ph.D. udělena 

vědeckopedagogická hodnost docent v oboru podniková ekonomika a management. 

 

Habilitační přednáška se konala před vědeckou radou fakulty téhož dne na téma „Hodnota 

podnikové flexibility“. 

 

RNDr. Ing. Hana Scholleová, Ph.D. ve své habilitační přednášce nejprve nastínila koncepci 

své vědecké a pedagogické práce v oboru, kterým se léta zabývá a který bude i nadále do 

budoucnosti vzdělávat. Samotné odborné vystoupení  bylo pojato komplexním způsobem, 

jasně, srozumitelně, s vysokou pedagogickou a odbornou erudicí s důrazem na praktické 

využití. Vystoupení mělo ucelenou logiku a sled. Prokázalo schopnost RNDr. Scholleové  

koncentrovaným způsobem charakterizovat podstatu tématiky, její vývoj a souvislosti. 

Kladem celé přednášky byl také zanícený přednes a kultivovaný jazyk, zvlášť žádoucí 

v pedagogické praxi. 

 

V diskusi RNDr. Scholleová kvalifikovaně reagovala na všechny položené dotazy, které se 

týkaly například obchodování s reálnými opcemi, námitek odpůrců reálných opcí, závislosti 

reálných opcí na podnikové diskontní míře,. Svým vystoupením prokázala odbornou i 

vědeckopedagogickou úroveň a před vědeckou radou tak potvrdila svou vysokou prestiž, 

s jakou ji vnímá a přijímá i široká odborná veřejnost.  

 

Vědecká rada má celkem 35 členů. Přítomno bylo 26 členů  VR. Pro udělení vědecké 

hodnosti se v tajném hlasování vyjádřilo všech 26 členů, proti nebyly odevzdány žádné hlasy, 

neplatný hlas také nebyl odevzdán. 

 

 

Ad 3) Habilitační řízení pana JUDr. Ing. Radka Nováka, CSc., obor podniková ekonomika a 

management 

 

Na základě usnesení Vědecké rady Fakulty podnikohospodářské VŠE v Praze byla dne 

10.října 2007 schválena  komise pro habilitační řízení v tomto složení: 

 

Předseda: prof. Ing. Jiří Dvořáček, CSc. 

                katedra podnikové ekonomiky 

                Fakulta podnikohospodářská 

                VŠE v Praze 

 

Členové: prof. Ing. Jiří Jindra, CSc. 

               prorektor 

               Vysoká škola hotelová v Praze 8, s.r.o. 

 



               doc. Dr. Ing. Heda Hansenová 

               katedra medzinárodného obchodu 

               Obchodná fakulta 

               Ekonomická universita v Bratislavě 

 

               doc. Ing. Petr Cimer, CSc. 

               katedra obchodního podnikání a komerčních komunikací  

               Fakulta mezinárodních vztahů 

               VŠE v Praze 

 

               JUDr. Václav Roubal 

               poradce a konzultant ČESMAD - Bohemia  

               majitel poradenské a škodně-regulační kanceláře 

               prezident České společnosti pro dopravní právo  

               člen Právní komise International Road Union 

 

 

Po prostudování potřebných dokladů komise konstatovala, že jí byly předloženy všechny 

doklady požadované podle  zákona o vysokých školách č. 111/1998 Sb. i podle kritérií 

uplatňovaných při habilitačním řízení na VŠE, podklady jsou úplné a splňují požadavky 

uvedeného zákona i požadavky kritérií habilitačního řízení na VŠE. 

 

O oponentské posudky byli požádáni tito odborníci: 

prof. Ing. Hana Machková, CSc. 

prorektorka pro zahraniční vztahy a PR 

VŠE v Praze 

 

Ing. Miroslav Rumler, CSc. 

ředitel firmy Reliant 

prezident České logistické asociace 

 

doc. Ing. Václav Cempírek, Ph.D. 

vedoucí katedry technologie a řízení dopravy 

Dopravní fakulta Jana Pernera 

Univerzita Pardubice 

 

Komise se seznámila s posudky výše uvedených odborníků a konstatovala, že jsou kladné a 

doporučující. Habilitační práce na téma „Obligační vztahy v přepravních službách“ je 

zpracována velmi pečlivě, jak po stránce odborné, tak formální. 

Výsledky práce jsou přínosné pro podnikatelskou sféru a mohou být i významnou inspirací 

pro státní správu, zejména v oblasti nezbytných úprav stávající legislativy. Autor prokázal 

schopnost samostatné vědeckovýzkumné práce a výsledky jsou využitelné i pro pedagogické 

účely. 

 

Habilitační přednáška se konala před vědeckou radou fakulty téhož dne na téma „Přepravní 

služby jako nedílná součást komplementárních služeb“ 

 

JUDr. Ing. Radek Novák, CSc.  ve své habilitační přednášce nejprve nastínil koncepci své 

vědecké a pedagogické práce v oboru, kterým se léta zabývá a který bude i nadále do 

budoucnosti vzdělávat. Vlastní odborná přednáška byla pojata komplexně, jasně a 



srozumitelně, s vysokou pedagogickou a odbornou erudicí. Dokázal přinést, analyzoval a 

utřídit řadu originálních poznatků. Praktické zkušenosti byly též přínosem vlastního 

vystoupení, které mělo ucelenou logiku a sled.  JUDr. Novák  koncentrovaným způsobem 

charakterizoval podstatu tématiky. Vystoupení prokázalo pedagogické i odborné schopnosti 

JUDr. Nováka, zanícený přednes, kultivovaný jazyk, který je v pedagogické praxi zvlášť 

žádoucí. 

 

V diskusi JUDr. Novák kvalifikovaně reagoval na všechny dotazy, které se týkaly např. 

souvislosti přítomnosti řidiče při nakládce (nepřetěžování silničních vozidel), za jakých 

podmínek je možno přimět zasílatele, aby v ČR převzal odpovědnost jako dopravce, …   

Svým kvalifikovaným vystoupením prokázal odbornou i vědeckopedagogickou úroveň a před 

vědeckou radou tak potvrdil svou vysokou prestiž, s jakou ho vnímá i široká odborná 

veřejnost. 

 

Vědecká rada má celkem 35 členů. Přítomno bylo 26 členů vědecké rady. Pro udělení 

vědecké hodnosti se v tajném hlasování vyjádřilo všech 26 členů, proti nebyly odevzdány 

žádné hlasy, neplatný hlas také nebyl odevzdán. 

 

 

Ad 4) Různé 

 

Návrh na jmenování doc. PhDr. Ing. Evy Jarošové, Ph. D. školitelkou pro doktorské studium 

Předložený návrh na jmenování  doc. PhDr. Evy Jarošové, Ph.D. školitelkou pro doktorské 

studium, členkou komise pro státní doktorské zkoušky a členkou komise pro obhajoby 

doktorských disertačních prací schválila VR všemi hlasy.  

 

 

Studijní obor International Management 

Děkan fakulty informoval přítomné o stavu akreditace studijního oboru International 

Management, který byl vědeckou radou schválen na minulém zasedání.  

 

 

Složení Akademické rady ISBM 

Členové Vědecké rady Fakulty podnikohospodářské VŠE v Praze veřejným hlasováním 

vyjádřili souhlas se svým členstvím v Akademické radě ISBM. Nesouhlas s členstvím 

v Akademické radě ISBM vyjádřila jen prof. Ing. Zuzana Dvořáková, CSc. a  tudíž má AR 

ISBM  34 členů. 

 

 

Seminář Management hodnotových inovací 

Prof. Vlček pozval členy vědecké rady na seminář „Management hodnotových inovací“, který 

se uskuteční 31. ledna 2008 od 13.00 hodin – viz pozvánka. Na závěr semináře bude na trh 

uvedena publikace Management hodnotových inovací (Management Press, 2008). 

 

 

5) Závěr 

 

Děkan fakulty poděkoval přítomným za účast a připomněl termín příštího zasedání 19.3.2008 

– viz bod 1). 

Zapsala: Soukupová 


